
幼稚園教育計劃
幼稚園活動津貼運用計劃報告

展示表格

小牛頓中英文幼稚園

學校名稱

2024-2025 K3

學年 年級

活動名稱

參觀投委會理財教育體驗館

活動目標

 幼兒能透過「金錢管理」遊戲，學習正確理財的觀念

 幼兒能透過「夢想塗鴉」遊戲，欣賞維多利亞港、尖沙咀鐘樓及獅子山的美景

 幼兒透過互動遊戲，感受耕種帶來的豐碩收成，培養珍惜食物的態度

活動簡介
幼兒透過模擬投資和理財遊戲學習基本的理財概念，如儲蓄、捐贈和消費，從而提高財務意

識。此外，在小組活動中，幼兒需要與同伴合作制定金錢使用計劃，這有助培養團隊合作精

神。是次體驗將有助於他們獲得知識，並養成良好的理財習慣，為未來生活奠定基礎。

活動記錄（例如︰兒童作品 /活動的照片 /影音）



幼稚園教育計劃
幼稚園活動津貼運用計劃報告

展示表格

Little Newton Anglo-Chinese Kindergarten

School Name

2024-2025 K3

Year Grade

Event Name
The IFEC FinEd Hub (“Hub”)

Activity Goal
1. To learn the correct concept of financial management through the "Money Management" game.

2. To enjoy the beautiful scenery of Victoria Harbour, Tsim Sha Tsui Clock Tower and Lion Rock
through the "Dream Doodle" game.

3. To experience the rewarding harvest from farming through interactive games, fostering an attitude
of cherishing food.

Activity Introduction
Children learn basic financial concepts such as saving, donating, and spending through simulated
investment and financial games, thereby enhancing their financial awareness. Additionally, in group
activities, children need to collaborate with peers to develop a money management plan, which helps
foster teamwork. This experience will assist them in gaining knowledge and cultivating good financial
habits, laying a foundation for their future lives.

Activity Records (Photos/Videos of Children's Work/Events)


